JYT-UV 热熔胶涂布机

JYT-UV Hot Melt Adhesive Coating Machine

1、UV固化热熔胶具有较高的剥离强度，高持粘性、耐候性佳、适用性广泛，针对多种基材能替代更多的传统热固化压敏胶。

2、本机可根据不同基材和宽幅定制不同UV固化方式，或隧道式UV光固化模式。

3、采用全自动PLC人机交互控制，操作方便，并可根据客户需求配置数据监控及采集系统。

1, UV curing hot melt adhesive has high peel strength, high adhesion, good weather resistance, wide range of applicability, for a variety of substrates can replace more traditional heat curing pressure sensitive adhesive.

2, The machine can be customized according to different substrates and width of different UV curing mode, or tunnel UV light curing mode.

3, The use of fully automatic PLC man-machine interaction control, easy to operate, and can be configured according to customer demand for data monitoring and collection system.

应用于医用胶带、线束胶带、标签等胶粘制品。UV固化热熔胶可用于多种基材的涂布，如无纺布、橡胶、纸基、布基等。

Applied to medical tapes, wire harness tapes, labels and other adhesive products.UV curing hot melt adhesives can be used to coat a wide range of substrates, such as non-woven fabrics, rubber, paper base, cloth base, etc.

	技术参数:
	
	

	Model型号
	JYT-UV
	

	Coating
	Width涂布宽度
	200-2000MM

	Coatinig
	Weight涂布量
	10-200g/㎡

	Coating
	Speed涂布速度
	50-200m/min

	Unwind
	Diameter放卷直径
	1000mm

	Rewind
	Diameter收卷直径
	500-1000mm


